

卫理公会以萨迦守望者 1-7/8/2024

八月第一个星期的祷告事项

1. 世界

【a】 巴黎奥运开幕礼上《耶稣最后晚餐》变装秀表演引发巨大争议，内容中出格不当的演绎是对基督教信仰的不尊重。求主赦免他们所作的，也坚固我们的心不被动摇，激发我们去传扬真理。

<https://ct.org.tw/html/news/3-3.php?cat=11&article=1399458>

<https://www.facebook.com/share/p/htimvrcZaS6VphPZ/>

【b】 台风“凯米”在中国湖南引发一场闪电水灾导致数千多人受困高楼。求主赐智慧和勇气给政府和救援人员，使他们能够迅速而有效地应对灾情，挽救更多的生命，减少损失。

[https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifengkaimihunanduanluduandianduanwang-](https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifengkaimihunanduanluduandianduanwang-yu3qianrenshoukungaolou/)

[yu3qianrenshoukungaolou/](https://www.8tvnews.my/internationalnews/taifengkaimihunanduanluduandianduanwang-yu3qianrenshoukungaolou/)

2. 国家

【a】 求主怜悯受干旱炎热影响的地方和人民，求主恢复田野和农作物的生机，兼顾面临缺乏水源的人们，愿祢的爱和看顾临到他们。

[https://www.8tvnews.my/localnews/ganhanyanrechixuzhijiuyue-](https://www.8tvnews.my/localnews/ganhanyanrechixuzhijiuyue-zhuanjiadingzhuminzhongshenfangzhongshu/)

[zhuanjiadingzhuminzhongshenfangzhongshu/](https://www.8tvnews.my/localnews/ganhanyanrechixuzhijiuyue-zhuanjiadingzhuminzhongshenfangzhongshu/)

【b】 砂拉越尼亚洞正式被列入世界遗产中，感谢天父的恩典赐给我们这美好的土地，使砂拉越的旅游业更上一层楼。

<https://www.8tvnews.my/localnews/stpmchengjiishishangzuijia-quanguozongpingjunjifenda2-84/>

3 教会

【a】 求神保守各堂会中的所有团契，帮助参与者保持专心和谦卑，在繁忙和各种诱惑中能够坚定选择参与聚会，亲身经历神话语的力量和教会团契的爱。

【b】 求主帮助团契中的职员，赐力量使他们在忙碌的生活中依然能够充分预备，使每个参与者都能感受神无条件的爱。

4. 家庭

【a】 感谢神把家庭赐予我们，是神恩典的礼物。求神帮助每个家庭都能在爱中紧紧相连，成为一个充满爱和温暖的大家庭。

【b】 求主保守夫妻间的关系，使夫妻之间能够互相尊重和爱护。愿每一段婚姻都能在神的祝福下更加稳固，成为爱的见证。

The Methodist Issachar Watcher 1-7/8/2024

Prayer items 1st week of August

1. World

- [a]** The performance of "The Last Supper" parody at the Paris Olympic opening ceremony has sparked great controversy due to its inappropriate and disrespectful portrayal of Christian beliefs. Pray for the Lord to forgive what they have done and strengthen our hearts to remain unshaken, motivating us to proclaim the truth.
- [b]** Typhoon "Kaimi" in Hunan, China, has caused a flash flood, trapping thousands in high-rise buildings. Pray for the Lord to grant wisdom and courage to the government and rescue personnel so that they can respond quickly and effectively to the disaster, saving more lives and reducing damage.

2. Nation

- [a]** Pray for the Lord's mercy on the areas and people affected by drought and extreme heat. Ask the Lord to restore the vitality of fields and crops and to provide for those who are facing water shortages. May His love and care be upon them.
- [b]** Sarawak's Niah Cave has officially been listed as a World Heritage site. We thank the Heavenly Father for His grace to grant us this beautiful land, and for allowing Sarawak's tourism industry to flourish.

3. Church

- [a]** Pray for God's protection over all the different fellowship groups within each congregation, helping participants to remain focused and humble, and to steadfastly choose to attend gatherings amidst busyness and various temptations. May they personally experience the power of God's Word and the love of church fellowship.
- [b]** Pray for the leaders of each fellowship group, asking the Lord to grant them strength to adequately prepare for every gathering despite their busy lives, so that every participant can feel God's unconditional love.

4. Family

- [a]** Thank God for His grace in giving us the gift of family. Pray that God helps every family to be tightly knit in love, becoming a household full of love and warmth.
- [b]** Pray for the Lord's protection over marital relationships, that husbands and wives may respect and love each other. May every marriage be strengthened by God's blessing and become a testimony of love.

Pengawal Isakhar Methodist 1-7/8/2024

Doa minggu pertama Ogos

1. Dunia

- [a]** Pertunjukan parodi "Perjamuan Terakhir" di upacara pembukaan Olimpik Paris telah mencetuskan kontroversi besar kerana persembahan yang tidak sesuai dan tidak menghormati kepercayaan Kristian. Berdoa kepada Tuhan agar mengampuni mereka atas apa yang mereka lakukan dan menguatkan hati kita supaya tidak goyah, menggerakkan kita untuk memberitakan kebenaran.
- [b]** Taufan "Kaimi" di Hunan, China, telah menyebabkan banjir kilat, menjebak ribuan orang dalam bangunan tinggi. Berdoa kepada Tuhan agar memberikan kebijaksanaan dan keberanian kepada pemerintah dan petugas penyelamat supaya mereka dapat bertindak balas dengan cepat dan berkesan terhadap bencana, menyelamatkan lebih banyak nyawa dan mengurangkan kerugian.

2. Negara

- [a]** Berdoa kepada Tuhan agar mengasihani kawasan dan rakyat yang terjejas oleh kemarau dan panas yang melampau. Mohon agar Tuhan memulihkan kesuburan ladang dan tanaman dan menyediakan untuk mereka yang menghadapi kekurangan sumber air. Semoga kasih dan penjagaan-Nya melingkupi mereka.
- [b]** Gua Niah di Sarawak telah disenaraikan sebagai Tapak Warisan Dunia. Kami berterima kasih kepada Bapa Syurgawi atas rahmat-Nya yang mengurniakan kita tanah yang indah, membantu industri pelancongan Sarawak untuk berkembang.

3. Gereja

- [a]** Berdoa agar Tuhan melindungi semua persekutuan dalam jemaat, membantu para peserta untuk tetap fokus dan rendah hati, serta teguh memilih menghadiri pertemuan di tengah kesibukan dan pelbagai godaan. Semoga mereka secara peribadi mengalami kuasa Firman Tuhan dan kasih persekutuan gereja.
- [b]** Berdoa untuk para pemimpin persekutuan, memohon agar Tuhan memberikan kekuatan kepada mereka untuk membuat persiapan yang mencukupi walaupun dalam kehidupan yang sibuk, agar setiap peserta dapat merasakan kasih Tuhan yang tidak bersyarat.

4. Keluarga

- [a]** Berterima kasih kepada Tuhan kerana memberikan kita keluarga, ia satu anugerah daripada-Nya. Berdoa agar Tuhan membantu setiap keluarga untuk bersatu erat dalam kasih, menjadi keluarga yang penuh dengan kasih dan kehangatan.
- [b]** Berdoa agar Tuhan melindungi hubungan perkahwinan, supaya suami dan isteri dapat saling menghormati dan mengasihi satu sama lain. Semoga setiap perkahwinan dikuatkan di bawah berkat Tuhan dan menjadi kesaksian kasih.